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Carbunaru: Exista o preocupare la nivelul Guvernului în legatura cu cresterea

cazurilor de COVID-19; se mentine recomandarea de purtare a mastii

La nivelul Guvernului exista o preocupare în legatura cu cresterea numarului de cazuri de COVID-19 si

orice masura de preventie este binevenita, a declarat, miercuri, purtatorul de cuvânt al Executivului Dan

Carbunaru, mentionând ca membrii Cabinetului au purtat în sedinta masti de protectie.

 

"Chiar si astazi a avut loc o discutie în cadrul sedintei cu ministrul Sanatatii. Exista o preocupare - nu doar la

nivelul Ministerului Sanatatii, dar si la nivelul Guvernului - în legatura cu aceasta crestere a numarului de cazuri si,

din acest punct de vedere, orice masura de preventie din seria celor care au fost deja mentionate si utilizate, pâna la

urma, nu doar în România, oriunde în lume, sunt binevenite, orice astfel de masuri: purtatul mastii în spatiile

aglomerate, ca vorbim de mijloacele de transport în comun sau încaperi unde nu se asigura acea distanta minima,

mai ales ca specialistii vorbesc acum despre faptul ca, desi nu este la fel de periculoasa ca variantele anterioare, si

aceasta formula care tinde sa devina predominanta este destul de contagioasa, din ce în ce mai contagioasa", a

afirmat Carbunaru, dupa sedinta de guvern, întrebat în legatura cu faptul ca membrii Executivului au purtat masca

de protectie.

 

"Este unul dintre motivele pentru care, inclusiv în Guvern, ati vazut ce s-a întâmplat si astazi, în cadrul sedintei,

mai ales ca la invitatia premierului, la sedinta de guvern au participat si o parte importanta dintre tinerii care s-au

înscris în programul de intership la nivelul guvernamental si cu totii am purtat masti. Se va mentine aceasta

recomandare implementata la nivelul Guvernului, ceea ce e valabil si pentru alte categorii de spatii aglomerate, în

special, revin asupra mijloacelor transport în comun, chiar astazi - si domnul ministru al sanatatii sublinia acest

lucru", a adaugat Carbunaru.

 

Potrivit acestuia, la nivel guvernamental se va sprijini, prin mijloace de comunicare, transmiterea acestor masuri,

mentionând ca nu este vorba de obligatii.

 

"Nu sunt obligatii, pentru ca nu avem în acest moment activat vreun cadru legal care sa genereze obligativitate,

dar, din pacate, dupa o perioada atât de îndelungata, în care valurile de COVID-19 au lovit inclusiv România si am

vazut zeci de mii de victime care si-au pierdut viata în aceasta perioada, ne gândim cu totii atât la familiile lor, dar

si la cei care s-au recuperat, poate chiar cu greu, trecând o data sau de doua ori sau de mai multe ori prin aceasta

boala, ca dupa aceasta experienta dureroasa, cu totii ne dorim sa folosim mijloace de protectie, chiar si fara a fi fost

obligatorii, dar vin în mentinerea sanatatii noastre", a mai spus Carbunaru.
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